
Dobrý den, 

 

Ráda bych Nemocnici Na Homolce, jmenovitě Neurochirurgickému oddělení, 

poděkovala za kvalitní a profesionální péči, které se mi dostalo.  

 

První operaci výhřezu ploténky jsem podstoupila před pěti lety v Českých 

Budějovicích a díky přetrvávajícím potížím jsem se za ta léta setkala s mnoha 

vynikajícími odborníky. Až vyšetření a konzultace s panem doktorem Navarou mne 

přesvědčila o výběru zařízení i způsobu léčby.  

 

Děkuji panu doktoru Navarovi a celému operačnímu týmu za zákrok, který mi přinesl 

okamžitou úlevu a děkuji celému Neurochirurgickému lůžkovému oddělení A, od 

zdravotních sester až po úklidový personál, za dobrou náladu a velkou trpělivost s 

každým pacientem v pooperační péči.  

 

S vděčností, 

Jana Pásková 
 


